

Nuachtlitir #3: Cumann na Gaeltachta

Eanair 2003

An Samhadh Seo

Shocraigh Daltaí na Gaeilge go reachtlófar a Seachtain Gaeilge 24 – 30 Lúnasa 2003. Anois go socraíodh é, is féidir linn ár bplean samhraidh féin a chur le chéile. Táim ag scríobh chun dátaí agus clár a mholadh ionas gur féidir linn tús a chur le fógraíocht. Tá súil agam gur féidir linn gach rud a comhréiteach tríd an phost, e-phost agus scairteacha gutháin in áit crinniú a chur in eagar. Ba mhaith liom fógra a thabhairt liom nuair a rachaidh mé go Esopus (Deireadh Seachtaine Gaeilge), 14 – 17 Feabhra 2003.

Dianchúrsa Seachtaine Gaeilge (Puball Ranga)

Creidim gur chóir dúinn béim a chur ar an dteanga an samhradh seo. Is féidir linn puball mór (20'x 20') a fháil ar iasacht ar \$350.00. Úsáidtear "seomraí ranga" den saghas seo san airm go minic, gan mhaire. Má iarrfaimid \$25 - 50 ar dhaoine, mair táille campáil, is féidir linn dianchúrsa seachtaine Gaeilge a reachtáil.

Seachtain Lán-Gaeilge: Buntáistí

Seans go mbeadh ráth suntasach ag gníomhaíocht den chineál seo. Chruthaigh Daltaí éileamh don "seachtain samhraidh Gaeilge", agus anois go bhfuil a ndáta ag athrú, seans nach mbeidh roinnt de na "gnáth-custaiméirí" in ann freastail. Mar gheall ar sin, b'fhéidir go smaoinoidís teacht go Cealla Beaga. Seans go bhfearr le daoine áirithe an timpeallacht dúlra atá againn. Is cinnte nach mbeadh "margadh"

This Summer

Daltaí na Gaeilge has scheduled its Summer Irish Week for 24 – 30 August 2003. Now that this is settled, we can begin planning for our own summer event. I am writing in order to suggest dates and a program so that we can begin advertising. I hope that we can decide these matter through letters, emails and phone calls rather than convening a full meeting. I would like to bring an announcement with me when I go to the Irish language weekend in Esopus 14 – 17 February 2003.

Intensive Week-Long Irish Course (Classroom Tent)

I think that our best plan for this summer is to focus upon the language. We can rent a large tent (20' x 20') for about \$350.00. "Classrooms" of this nature are used routinely by the military, and they work very well. If we ask \$25 – 50 as a "camping fee", we can run an intensive week-long program in Irish.

Immersion Week: Advantages

An event of this nature may be quite successful. Daltaí has created a demand for a "summer Irish week", and now that their date is changing, there is a chance that some of the "normal customers" will not be able to attend at the new time. They might therefore think of coming to Calabogie. Other people might actually prefer the natural environment that we can offer. There would certainly be no better bargain,

níos fearr, Gaeilge/dollar, le fáil ar an bpláinéad. Is margadh maith, cheana féin le seachtain samhraidh Daltaí (\$300 US, \$460 Can). Bheadh ár ngníomhaíocht tarraingteach go maith le theaghlaigh óga a bheadh ag lorg turas campáil neamhchostasach ar aon nós.

Bun-ghnó na heagraíochta

Bheadh an tseachtain mar ócáid dúinn a teacht le chéile fosta, chun mionsonraí na heagraíochta a phé (bunreacht, stádas carthanach, gael le heagraíochta eile), agus plean a ceapadh (bailiú airgid, tógáil, glacadh seilbh). Caithfidh go comhréitíodh na cúrsaí seo, agus go déanaimid comhsocrú airgid leis na húinéirí, na Mórdhaigh, roimh cur tús le mórtógáil.

Moltaí

Molaim go:

1. Reachtáilimid dianchúrsa Gaeilge an samhradh seo.
2. Cuirimid an ócáid ar 7 – 14 Iúil 2003.

Comhfhreagras

Sheol bhur n-imchainteanna agus bhur moltaí chugam le bhur dtoil (kenny-h@rmc.ca, 613-541-6000 ext 6042, Capt Mac Giolla Chainnigh, Physics, RMC, Box 17,000 Stn Forces, Kingston, ON, K7K 7B4).

Gaeilge/dollar, on the planet. The Daltaí summer week, which is itself a wonderful bargain, costs \$300 US, (\$460 Canadian). Our event would be particularly attractive to young families who typically take an inexpensive camping holiday in any case.

Foundations of the Organization

The suggested format would also give us a chance to gather together and formalize the details of our organization (constitution, charitable status, relationship to other organizations) and lay plans (fund raising, construction, land acquisition). These matters need to be settled, and a financial arrangement made with the owners, the Moores, before any major construction is initiated.

Proposals

My proposal:

1. We run an intensive immersion course this summer.
2. We schedule our event for 7 – 14 July 2003.

Correspondence

Please send your comments and suggestions to me (kenny-h@rmc.ca, 613-541-6000 ext 6042, Capt Mac Giolla Chainnigh, Physics, RMC, Box 17,000 Stn Forces, Kingston, ON, K7K 7B4).